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Medlemsinfo 

från styrelsemöte 2024-04-03 i Domstens båtklubb 

Närvarande:  Göran Artman, Anna Olsson, Christer Eriksson, Gustaf Johnson, Jonas Langner, John 

Bjelke, Greger Admarker. 

Frånvarande:  Jan Olov Sundbergh 

1. Mötets öppnande. Ordföranden förklarade mötet öppnat. 

2. Dagordningens godkännande. Dagordningen godkändes. 

3. Genomgång mötesprotokoll. 

Protokollet från förra mötet gicks igenom, kommenterades och arkiverades. 

4. Ekonomisk diskussion och rapport. 

Muddringen uppgick till 2 280 kubikmeter massor. Kostnad DKK127 000. 

Ekonomi enl. budget

5. Insamling till ny följebåt 

Beslutet om en ny ribbåt bestyckad med elmotor, kanske måste justeras. Behovet av storlek 

på båt och på batterier till elmotorer, gör att vi kanske måste titta åt en förbränningsmotor. 

Åtminstone inledningsvis. Om sedan denna förbränningsmotor kan konverteras till elmotor, 

blir det mkt lyckat. Bidrag är sökt från SBU. Hittills har det inkommit knappt 50kkr till 

insamlingen.  

6. Renovering träbryggan 

Arbetet pågår. Utbyte av 6st kryss under bryggan mellan pålarna. 

7. Åtgärder grusplan 

Kommunen har godkänt asfaltering av planen. Grusplanen är därför förberedd av 

entreprenör. Dock har klagomål mot asfalteringen inkommit från en granne. Vi avvaktar 

besked från kommunen för att påbörja asfalteringen. 

8. Stenar till piren: Med jämna mellanrum måste delar av stenpiren kompletteras med mer 

sten. Vissa delar på södra piren behöver nu kompletteras. 

 

9. Kommunens krav på soprapport och septitömning. 

Kommunen har nu godkänt att sepitömning sker i Viken, Hbg och Höganäs. 

10. Låsa/förvaring av länsar och saneringspulver. 

Jan Olov och Christian ser till att en förvaringsbox eller liknande kommer på plats. 
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11. Jollesektionen 

Planering vecka 31 en Fevakurs. I övrigt intet nytt. 

12. Havsbris. 

Taket över uteplatsen klart. Ligger nu 12 000 under budget. Planeras även att golvet på 

uteplatsen renoveras. 

Årets föreningsbidrag på 15 000, är ännu inte inbetalt av DBK. Styrelsen godkänner att 

kassören betalar föreningsbidraget till stiftelsen. 

Den tänkta grillen skjuts på framtiden. 

13. HLR-kurs 

Anna har kollat upp priser för 8-12 personer HLR-kurs. Priser ligger runt 6-8 000kr.  

En tanke är att jolleakademins instruktörer tas med på en utbildning. Anna tittar vidare på 

prisbilden från fler aktörer. 

14. Wifi i hamnen 

Förslag om att förstärka Wifi så att hela hamnområdet täcks ordentligt. 

Greger kollar med Mats A om detta. Har varit diskussion om detta tidigare. 

15. Jörns bod, hur går vi vidare? 

Jörns bod låstes av någon av Jörns släktingar. Boden är nu öppen igen, men arvsskiftet måste 

lösas innan andra beslut tas. 

16. Arbetsbåt 

Beslut togs att vi tar jollesektionens plastbåt och renoverar upp den. John tar ansvar för ev 

upprustning och skötsel. Denna båt är tillräckligt stor och oöm för att fungera som arbetsbåt. 

17. Tonfisksafari. 

Göran föreslår att vi planerar en aktivitet för att bjuda på tonfisksafari. Klubbmedlemmarnas 

båtar kan hysa många intresserade. 

18. Stenar till piren. 

Punkten redan klar. Se ovan. 

19. Personnummer i BAS 

Det är numera OK att föra in personnummer till BAS-systemet. Vi ska planera att införa detta 

under året. Vi hoppas få hjälp av Mats Ahlklo i ärendet.  

20. Bättre och snabbare kommunikation inom styrelsen. Hur förbättrar vi det?. 

Ibland dröjer det alldeles för lång tid med mailandet inom styrelsen. Styrelsemedlemmar 

måste bli snabbare på att svara på mail mm. 

21. Kommande årsmöte. 

Årsmötet är som vanligt den 1:a maj. Dagens inleds med hamnfix och efterföljande lunch. 

Årsmöte kl 13:00. 

Anna planerar aktiviteterna till hamnfixet.  
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22. Övriga frågor 

a) Info om smuggling. Anna och Jan Olov har fått information från Skånes Båtförbund om 

tullen och dess arbete mot smuggling. Information om kontaktvägar etc bör föras in i 

vaktpärmen. 

  

 


